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   PROTOKÓŁ Nr 81.2018 

Z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 10 września 2018 roku 

Obecni: 

1. Mirosław Sobczak – Przewodniczący Komisji 

2. Urszula Pankowska – Zastępca Przewodniczącego 

3. Włodzimierz Feliks Malinowski- Członek Komisji 

4. Robert Pacuszka – Członek Komisji 

5. Katarzyna Sadurska – Członek Komisji 

6. Waldemar Sitek – Członek Komisji 

Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Skarbnik Gminy- Halina Kusak 

2. Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia  

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Mirosław Sobczak 

i zaproponował następujący porządek: 

1. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Tłuszcz na rok 2018; 

2. Zapoznanie się z korespondencją i sprawy różne. 

3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 

Porządek został przyjęty. 

Ad.1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mirosław Sobczak poprosił Skarbnik 

Gminy o omówienie zmian w budżecie Gminy Tłuszcz na rok 2018.  

Skarbnik Gminy powiedziała, że w projekcie uchwały dochody zostają 

zwiększone o 1 061 201,25 zł i o taką samą kwotę zostają zwiększone wydatki. 

Jeśli chodzi o wydatki największe zmiany dotyczą oświaty. Od 1 kwietnia 2018r. 

nauczyciele dostali podwyżki oraz bardzo dużo osób przeszło na emeryturę i na 

te cele w budżecie gminy nie zostały zaplanowane środki, w związku z czym są 

duże braki finansowe. W przygotowanym projekcie uchwały są zarezerwowane 

środki na wynagrodzenia i pochodne do listopada. Środki zostają zwiększone o 
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kwotę 452 tys. zł. W związku z nową organizacją roku szkolnego jest dużo 

przeniesień z rozdziału do rozdziału. Oprócz tego, zwiększone zostają środki o 

kwotę 8 800 zł dla Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Tłuszczu na 

wentylację w hali sportowej. Z rezerwy budżetu państwa otrzymano środki na 

zakup pomocy dydaktycznych w kwocie ok. 73 tys. zł.  

Oprócz tego, zmniejszone zostają środki o kwotę 190 tys. zł na modernizację 

stadionu miejskiego. Został ogłoszony przetarg, ale nie zgłosił się wykonawca. 

To zadanie zostało zaplanowane również w 2017 roku, jednak wtedy również nie 

udało się wykonać tego zadania.  

Skarbnik Gminy dodała, że przygotowano również projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia dotacji na realizację parkingu „Parkuj i Jedź”. W tym roku planowane 

sa wydatki w kwocie 223 710,40 zł, jako dotacja w Województwa 

Mazowieckiego w ramach RPO, a środki gminy zostaną zarezerwowane w 

kwocie 55 927,60 zł. Część tych środków zostanie przeznaczona na wykup 

działek pod budowę parkingu.  

Zwiększone zostaną również środki na zadanie „Modernizacja ul. Kielaka” w 

Tłuszczu o kwotę 101 tys. zł. Oprócz tego, zwiększone zostaną środki na drogi, 

w kwocie 15 tys. zł na zakup piasku i soli na sezon zimowy, 60 tys. zł na bieżąca 

konserwację dróg, na remonty cząstkowe nawierzchni 90 tys. zł oraz 34 tys. zł na 

utrzymanie zieleni w pasach dróg gminnych.  

Kilka działek od PKP stało się własnością gminy, w związku z czym gmina musi 

wypłacić odszkodowania w kwocie 329 246,00 zł.  

O kwotę 100 tys. zł zmniejszone zostaną środki na wykup gruntów pod budowę 

nowej oczyszczalni ścieków, a zwiększone na wykup gruntów pod drogi.  

O kwotę 60 tys. zł zostaną zwiększone środki na obsługę pocztową, a 15 tys. zł 

zostanie przeznaczonych na opracowanie programu niskiej emisji dla Gminy 

Tłuszcz, do którego gmina jest zobligowana.  
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Radny Waldemar Sitek powiedział, że kilka zadań, które były zaplanowane w 

jego okręgu wyborczym jest zagrożonych i spytał, czy może przenieść 

niewykorzystane środki na inne zadania.  

Skarbnik Gminy powiedziała, że Radny może wnioskować o przeniesienie tych 

środków na inny cel.  

Radny Robert Pacuszka powiedział, że w przypadku budowy chodnika od 

przejazdu kolejowego w kierunku ul. Mazowieckiej na drodze wojewódzkiej nr 

634 zostały oszczędności i przeznaczył je na doświetlenie przejścia.  

Radny Waldemar Sitek powiedział, że jest problem z materiałami budowlanymi 

na rynku, co jest przyczyną opóźnień, bądź brakiem możliwości realizacji 

pewnych zadań. Dodał, że po raz drugi został ogłoszony przetarg na budowę 

Otwartej Strefy Aktywności, na które gmina Tłuszcz otrzymała dofinansowanie i 

wykonawcy mają problem z zapewnieniem wyposażenia w związku z dużym 

zainteresowaniem.  

Skarbnik Gminy powiedziała, że podczas Sesji Rady Miejskiej zostaną 

wprowadzone autopoprawki: 

- 23 000,00 zł na zakup kontenera na nowe targowisko miejskie  

- 6000,00 zł na budowę Wiejskiego Domu Kultury i Miąsem 

-15 000,00 zł, jako dotacja dla innych gmin z tytułu rozliczeń dzieci 

zamieszkałych na terenie naszej gminy, ale uczęszczających do szkół poza 

terenem 

oraz zmiana Radnej Grażyny Krupy- przeniesienie środków z zadania pn. 

‘Budowa oświetlenia w ulicy Truskawkowej” na nowe zadanie pn. „Budowa 

oświetlenia drogowego w ul. Kalinowej” oraz zwiększenie środków na zadaniu 

„Budowa strefy aktywnego wypoczynku na os. Klonowa- Norwida”  
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Radny Włodzimierz Malinowski spytał, jaka kwota do rozdysponowania na 

inwestycje będzie przypadała na 2019 rok na radnego.  

Przewodniczący Komisji Mirosław Sobczak powiedział, że Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński podczas posiedzenia przekazał 

informację, że będzie to kwota 200 tys. zł.  

Ad.2. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja:  

• Zarządzenie Burmistrza Tłuszcza w sprawie szczegółowych zasad, trybu i 

terminów opracowania materiałów planistycznych do projektu uchwały 

budżetowej na rok 2019 oraz o projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na 2019 rok i lata następne.  

Załącznik nr 1.  

 

Komisja zapoznała się.  

 

• Wniosek OSP Jasienica o zakup nowego samochodu bojowego średniego 

dla jednostki.  

Załącznik nr 2.  

 

Komisja wnosi o potraktowanie tego wniosku, jako wniosku do budżetu 

gminy na rok 2019.  

 

• Właścicielka działki położonej przy ul. Borówkowej w Chrzęsnem zwraca 

się z wnioskiem o doprojektowanie i wybudowanie sieci wodociągowej.  

Załącznik nr 3.  

 

Komisja powiedziała, że do wniosku powróci podczas planowania budżetu 

gminy Tłuszcz na rok 2019.  
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• Właściciele działek położonych w Jasienicy zwracają się z wnioskiem o 

nieodpłatne przejecie drogi i urządzenie jej,. Jako drogi dojazdowej.  

Załącznik nr 4.  

 

Komisja zapoznała się. Radny Adam Kisiel powiedział, że ta droga jest 

ujęta w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego.  

 

• Odpowiedź na pismo radnego Włodzimierza Fydryszka w sprawie 

wyznaczenia dodatkowego przejścia dla pieszych w ciągu ulicy Kościuszki 

na wysokości ulicy Grzelaka.  

 

Radny dodał, że taka była propozycja mieszkańca i że temat powróci przy 

okazji budowy w tym miejscu kanalizacji deszczowej. Uważa, że zasadna 

jest budowa przejścia w tym miejscu.  

 

• Pismo w sprawie nadania nazwy ulicy dla drogi wydzielonej. 

 

Radny Tadeusz Groszek, jako Przewodniczący Komisji Ładu, Porządku i 

Ochrony Środowiska powiedział, że nazwy ulic na terenie gminy nie 

powinny się potarzać.  

 

• Prośba mieszkanki o zmianę przeznaczenia w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego oraz odpowiedź na wniosek wydziału 

Urbanistyki Urzędu Miejskiego w Tłuszczu.  

 

• Wniosek mieszkańców Jasienicy o doprojektowanie trasy sieci 

wodociągowej.  
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Radny Adam Kisiel powiedział, że chodzi o doprojektowanie odcinka od 

budującej się linii, ponieważ projekt był przygotowany ok. 10 lat temu i 

powstało dużo domów. Obecnie została wykonana wycena i projekt. Radny 

powiedział, że inwestycja zostanie wykonana prawdopodobnie w przyszłym 

roku.  

 

Ad.3. Termin kolejnego posiedzenia Komisja ustaliła  na dzień 25 września 2018 

roku o godz. 15.30. 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

    

 Mirosław Sobczak 

 

1. Dokument utworzony przez: Aleksandra Borowa 

2. Data utworzenia dokumentu: 19.09.2018 r. 


